
REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAdKA ZupaNUA,
opelNapoxupsro

Opdinsko vijede

ZAPISNIK
sa 12. sjednice Op6inskoga vijeia Op6ine Pokupsko odrZane dana 18. prosinca, 2018. godine

u prostorijama Opdine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vije6nici: Stjepan Sudec, Miroslav Lukini6, Mirko Banii, Josip Marekovii, Ivan
Skender, BoZidar Sestak, Martina Popovdii, Ivan dunovii, Milan Antolovie i tanlu S"l"fie.

Sjednici su takoder prisustvovali nadelnik BoZidar Skinjari6, zamjenik nadelnika Stjepan
Sandor, Zeljka Skbin, Gordana Markuz, Zorica Sestak, Andrea Martinovid te Dario Sudec,
direktor Pokupdanke d.o.o., kao gost na s.iednici.

Odsutni: vijeinik Zeljko Brajkovii.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne, otvorio je sjednicu, te prije podetka
rasprave o dnevnom redu dao rijed gostu Dariu Sudecu, direktoru pokupdanke d.o.o., koji je
pozdravio prisutne te predstavio investiciju otvaranja benzinske postaje u Pokupskom.

Predsjednik se zahvalio Dariu Sudecu na odrzanom govoru te pozvao predsjednika Mandatne
komisije, Josipa Marekoviia, da upozna opiinsko vijede sa posljednjim izvjes6em navedene
komisije.

Josip Marekovi6, predsj ednik Mandatne komisije, upoznaje dlanove Opiinskog vijeia s
dinjenicom daje Tanja Beledi6 i dalje dlanica vijeda s obzirom na to da ostavku nije podnijela
na pravovaljan nadin.

Tanja Beledii, vije6nica, iznijelaje negativan stav o radu i izvje56u Mandatne komisije.

Martina Popovdii, vije6nica, postavila je pitanje predsjedniku Mandatne komisije u vezi
nepravowemenog obavjestavanja vijeinice, Tanje Beledi6, o ostavci koja nije bila
pravovaljano podnesena te u vezi dono5enja odluke o imenovanju dlana Mandatne komisije,
donesenoj na prethodnoj sjednici.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozvao je Gordanu Markuz, da u njegovo ime da obrazloZenje na
navedena pitanja i twdnje vije6nice Popovdi6.

\adalje o navedenom izvje5du Mandatne komisije za rijed se javljaju Martina popovdi6 i
Tanja Beledi6, vijeinice, te iznose svoje komentare i stavove o postupanju predsiednika
Mandatne komisije.



Miroslav Lukinii, vijeinik, iznosi svoj stav o raspravi vezanoi tz izvjesie Mandatne komisije,

za koju smatra daje nePotrebna.

Josip Marekovi6, predsjednik Mandatne komisije, navodi kako je Gordana Markuz dala

iscrpno obrazloZenje o navedenoj temi te da daljnja rasprava nije potrebna.

Predsjednik je utvrdio broj prisutnih vijednika, utvrdio je da je prisutno 10 vijeinika, te

predlozio sljededi dnevni red sa izmjenama. Mijenja se redoslijed dnevnog reda na nadin da se

iodka 3. stavlja na mjesto todke 2., ato(ka 2. na mjesto todke 3'

Predsjednik otvara raspravu o dnevnom redu.

Martina Popovdic, vijeinica, u ime Kluba nezavisnih vijeinika, izaziva protest na nadin

sazivanja piedmetne 
' 
sjednice, traZi od predsjednika Vijeia odgovor na pitanje zaito

pr"d-"iru s.lednica nije sazvana prije te traZi da se vijednicima dopusti da govore vise puta o

iodki 4., koja se odnosi na uspostavljanje mikroprijevoza na podrudju Op6ine Pokupsko.

predsjednik vije6a daje odgovor na postavljeno pitanje te navodi kako ne6e dopustiti

vijeenicima da govore viSe puta o todki 4., nego lije to propisano poslovnikom'

Ivan iunovi6, vijednik, traZi od predsjednika Vije6a, da se prisutnim grailanima, omogu6i

sudjelovanje u raspravi o pojedinim todkama dnevnog reda.

Predsjednik Vije6a istide kako gosti na sjednici, sukladno poslovniku, ne mogu sudjelovati u

raspravi po dnevnom redu.

PredlaZe sljededi dnevni red:

dnevni red:

l.

z.

3.

4.

5.

6.

Usvajanje Zapisnika sa I I . sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Pokupsko;

Prijedlog Odluke o kratkorodnom zaduZivanju Op6ine Pokupsko u 201 9' godini;

Prijedlog Odluke o mikroprijevozu na podrudju Opiine Pokupsko;

Prijedlog IL izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja komunalne

infrastrukture u Op6ini Pokupsko za 2018. godinu;

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na

podrudju Op6ine Pokupsko u 2018. godini;

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Op6ine

Pokupsko za 2018. godinu;

7. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Op6ine

Pokupsko za 2018. godinu;

8. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u Skolstvu Op6ine

Pokupsko za 2018. godinu;



9. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Opiine Pokupsko
za 2018. godinu;

10. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa potpora poljoprivredi na podrudju Opiine
Pokupsko za 2018. godinu;

11. Prijedlog [. izmjena i dopuna Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za
2018. godinu;

12. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proraduna Op6ine Pokupsko za 2018. godinu;

13. Prijedlog Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u Op6ini
Pokupsko za 2019. godinu;

14. Prijedlog Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine
Pokupsko u 2019. godini;

15. Prijedlog Programa potpora poljoprivredi na podrudju Op6ine Pokupsko za20l9.
godinu;

16. Prijedlog Programa utroSka sredstava naknade za zadrZavanje nezakonito
izgratlenih zgrada u prostoru za 2019. godinu;

17. Prijedlog Programa utroika sredstava Sumskog doprinosa za 2019. godinu;

18. Prijedlog Programa utro5ka sredstava spomenidke rente za 2019. godinu;

19. Prijedlog Programajavnih potreba u kulturi Op6ine Pokupsko za 2019. godinui

20. Prijedlog Programajavnih potreba u socijalnoj skrbi Opiine Pokupsko za 2019.
godinu;

21. Prijedlog Progama javnih potreba u sportu Opiine Pokupsko za 2019. godinu;

22. Prijedlog Programajavnih potreba u Skolstvu Op6ine Pokupsko za 2019. godinu;

23. Prijedlog Proraduna Opdine Pokupsko za 2019. godinu;

24. Prijedlog Odluke o izvr5enju proraduna Opiine Pokupsko za 2019. godinu;

25. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za financiranje politidkih stranaka i
dlanova izabranih s liste grupe birada zastupljenih u Op6inskom vijedu Opiine
Pokupsko za 2019. godinu;

26. Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima;

27. Prijedlog Odluke o komunalnom redu;

28. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu;

29. Prijedlog Odluke o zakupu poslovnog prostora;

30. Prijedlog Odluke o sufinanciranju umjetnog osjemenjivanja goveda na podrudju
Op6ine Pokupsko za 2019. godinu;



31. Prijedlog GodiSnje analizu stanja Susrava civilne zaStite na podrudju Opiine
Pokupsko, te Zakljudak o prihvaianju godi5nje analize stanja sustava civilne
za5tite na podrudju Opiine Pokupsko;

32. Prijedlog GodiSnjeg plan razvoja sustava civilne zaltite za podrudje Op6ine
Pokupsko s financijskim udincima za razdoblje 2019.-2021 . godine, te Zakljudak
o prihvaianju Godi5njeg plana razvoja sustava civilne za5tite za podrudje Op6ine
Pokupsko s financijskim udincima za razdoblje 2019.-2021. godine;

33. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obradun plaia
sluZbenika i namjeStenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opiine Pokupsko;

34. Prijedlog Odluke o davanju katkorodne pozajmice trgovadkom druStvu
KOMIINALNO GOSPODARSTVO POKUPSKO d.o.o.;

35. Prijedlog Odluke o raspisivanju natjedaja za iz6or i imenovanje ravnatelja-/ice
Op6inske knjiZnice Pokupsko s Javnim natjedajem za iz6or i imenovanje
ravnatelja./ice Op6inske knjiZnice Pokupsko;

36. Prijedlog Odluke o imenovanju vr5itelja du2nosti ravnatelja Op6inske knjiZnice
Pokupsko;

37. Aktualni sat.

Predsjedavaju6i daje dnevni red na glasanje. Prihva6a se dne\.ni red sa 6 glasova,.za" i 4
,,suzdrzan".

Ad. I. Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice Opdinskog vije6a Optine Pokupsko

Predsjedavaj uii je otvorio raspravu.

Predsjedavaju6i je zaklj udio raspraw i dao Usvajanje Zapisnlka sa 11. sjednice Opiinskog

" 
ijeia Opcine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 9 glasova ,,2a" i 1 ,,suzdrlal1" usvojen je Zapisnik sa 1 1. sjednice
Opiinskog vije6a Op6ine Pokupsko.

Ad. 2. Prijedlog Odluke o mikroprijevozu na podrutju Op6ine Pokupsko

Predsjedavajuii je otvodo raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarsrvo,
vodopriwedu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okoli3a iznio pozitivno
miSljenje odbora.

Gordana Markuz upoznala je prisutne sa Prijedlogom Odluke o mikroprijevozu na podrudju
Op6ine Pokupsko.

Nadelnik kao ovla5teni predlagatelj daje amandman na pdjedlog Odluke o mikroprijevozu,
sukladno Poslovniku Opdinskog vijeia.



t
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U raspravi o predmetnoj todki dnevnog reda sudjelovali su Nadelnik Opdine Pokupsko
BoZidar Skrinjarii, Gordana Markuz, vijeinici Ivan iunovii, Martina Popovdii i Milan
Antolovii koji su iznijeli svoje stavove i primjedbe o mogudnosti uvodenja mikroprijevoza na
podrudju Op6ine Pokupsko.

Na zahtjev Kluba nezavisnih zastupnika, predsjednik Op6inskog vijeia, odrecluje stanku od 10
minuta.

Na zamolbu vijeinika Ivana iunoviia, predsjednik Vije6a daje rijed prisutnoj predstavnici
gradana da iznese stav prisutnih mje5tana. Predsjednik Vijeia omoguduje navedenoj
izja5njavanje o temi u trajanju od tri minute.

BoZidar Skinjarii iznosi komentar na prethodno izlaganje predstavnice gradana.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o mikroprijevozu na podrudju Op6ine
Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,protiv" usvoj en je Prijedtog Odluke o
mikroprijevozu na podrudju Op6ine Pokupsko.

Ad.3. Prijedlog Odluke o kratkoroinom zaduZivanju Opdine Pokupsko u 20I9. godini

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Opiinskog vijeda Opdine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora

Gordana Markuz, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Odluke o kratkorodnom zaduiivanjl
Opiine Pokupsko u 2019. godini.

Martina Popovdii, vijednica, smatra da nije pametno donositi predmetu odluku te inaiaya
nezadovoljstvo financij skim stanjem Opiine Pokupsko.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o katkorodnom zad:ulivar'jt
Opiine Pokupsko u 2019. godini na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4,,protiv" usvojen je Prijedlog Odluke o katkorodnom
zaduiivan}u Op6ine Pokupsko u 2019. godini.

Ad. 4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukture u Op6ini Pokupsko za 2018. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspralu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodopriwedu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okoli5a iznio pozitivno
mi5ljenje odbora.



Zeljka Skbin, upoznalaje prisutne sa Prijedlogom II. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata

i uretlaja komunalne infrastrukture u Op6ini Pokupsko za 201 8. godinu.

Nadelnik kao ovla5teni predlagatelj daje amandmane na prijedlog II. izmjena i dopuna

Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u Opdini Pokupsko za 2018.
godinu sukladno Poslovniku Opiinskog vijeda.

Martina Popovdi6, vije6nica, daje komentar na Program gradnje objekata i uredaja komunalne

infrastrukture u Opiini Pokupsko za 2018. godinu.

Zeljka Skrbin daje obrazloZenje na komentar vije6nice Popovdi6.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gradnje

objekata i uredaja komunalne infrastrukture u Op6ini Pokupsko 2a2018. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,suzdrZan" usvojen je Prijedlog IL izmjena i dopuna

Programa gradnje objekata iuretlaja komunalne infrastrukture u Op6ini Pokupsko za 2018. godinu.

Ad. 5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa odriavanja komunalne infrastrukture na

podruiju Op6ine Pokupsko u 2018. godini

Predsjedavaju6i je otvodo raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,

vodopriwedu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okoli5a iznio pozitivno

miSljenje odbora.

Zeljka Skrbin, upoznala je prisutne sa Prijedlogom ll. izmjena i dopuna Programa odrZavanja

komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine Pokupsko u 2018. godini.

Nadelnik kao ovla5teni predlagatelj daje amandmane na prijedlog II. izmjena i dopuna

Programa odrZavanja komunalne infrastrukture u Op6ini Pokupsko za20l8. godinu sukladno

Poslovniku Opiinskog vije6a.

Martina Popovdi6, vije6nica, postavlja pitanje o reciklaZnom dvoriStu.

BoZidar skrinjarii, nadelnik, navodi da 6e se odgovor na postavljeno pitanje dostaviti pisanim

putem.

Ivan iunovi6, vije6nik, daje komentar o pojadanom odrlavanju nerazvrstanih cesta.

Predsjedavaju6i je zakljudio rasplavu i dao Prijedlog ll. izmjena i dopuna Programa odrZavanja

komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine Pokupsko u 2018. godini na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 6 glasova,,za", 1 ,,protiv" i 3 ,,suzdrZan" usvojen je Prijedlog II. izmjena i

dopuna Programa odriavanja komunalne infrastrukture na podrudju op6ine Pokupsko u 201 8. godini.
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Ad. 6. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Opdine Pokupsko za
2018. godinu

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Ivan Skender je u ime Odbora za dru5tvene djelatnosti, socijalnu skrb i mjesnu samoupralu
Opiinskog vije6a Opdine Pokupsko iznio pozitivno miSljenje odbora.

Predsj edavaj u6i j e zakljudio raspraw i dao Prijedlog II. izmjena i dopuna Programajavnih potreba
u kulturi Op6ine Pokupsko za 201 8. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,suzdrZan" usvojen je dao Prijedlog II. izmjena i dopuna
Programajavnih potreba u kulturi Op6ine Pokupsko za 2018. godinu.

Ad.7. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Op6ine
Pokupsko za 2018. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Ivan Skender je u ime Odbora za druStvene djelatnosti, socijalnu skb i mjesnu samoupralu
Opiinskog vijeia Opiine Pokupsko iznio pozitivno mi3ljenje odbora.

Martina Popovdii, vijeinica, postavila je pitanje o programu,,Pomo6 u kudi".
Na pitanje je odgovorila Zeljka Skrbin.

Ivan Cunovi6, vijeinik, postavlja pitanje o broju korisnika i sredstvima programa ,,Promo6 u
ku6i".
Na pitanje je odgovorila Gordana Markuz.

Predsjedavajudi je zakljudio raspralu i dao Prijedlog I. izmjena i dopuna Programajavnih potreba
u socijalnoj skrbi Op6ine Pokupsko za 2018. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK; Sa 6 glasova ,,za'' i 4,,suzdrZan" usvojen je Prijedlog L izmjena i dopuna
Programajavnih potreba u socijalnoj skrbi Opiine Pokupsko za 2018. godinu.

Ad.8. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u Skolstvu Opdine Pokupsko za
2018. godinu

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Ivan Skender je u ime Odbora za druitvene djelatnosti, socijalnu skrb i mjesnu samoupravu
Opdinskog vijeia Op6ine Pokupsko iznio pozitivno miSljenje odbora.

Zeljka Skrbin upoznala je prisutne sa Prijedlogom I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u
Skolswu Op6ine Pokupsko za 2018. godinu.

Martina Popovdid, vijednica, postavila je pitanje o dodjeli stipendija na podmdju Opdine pokupsko.
Na pitanjeje odgovorila Zeljka Skrbin.

i
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za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
prostomo ureilenje i zaStitu okoliSa iznio pozitivno

ZAKLJUdAK: Sa 10 glasova .2a.. jednoglasno je usvojen prijedlog I. izmjena i dopunaProgramajavnih potreba u Skolstvu Opiini pokupsko za 201g. godinu.

A^d-'^9' Prijedlog I. izmjena i dopuna programa javnih potreba u sportu opdine pokupsko za2018. godinu

Predsj edavaj udi je otvorio raspravu.

Ivan skender je u ime odbora za drustvene djelatnosti, socijalnu sk,b i mjesnu samoupravu
Opdinskog vijeia Opiine pokupsko iznio pozitlvno mi5ljenje odbora.

zeljkaskrbin, upoznala je prisutne sa prijedrogom I. izmjena i dopuna programa javnih potreba u
sporlu Op6ine Pokupsko za 2018. godinu.

Predsjedavajuii je zakljudio 
f1ora11 i dao prijedlog r. izmjenai dopuna programa javnih potreba

u sportu Op6ine Pokupsko za 2018. godinu.

ZAKLJUaAK: Sa 9 glasova ,,2a,, i.1 ,,s,zdrLan.. usvojen prijedlog I. izmjena i dopuna programa
javnih potreba u sportu Op6ine pokupsko za 201g. godinu.

Ad- 10' Prijedlog I. izmjena i dopuna programa potpora poljoprivredi na podruiju op6inePokupsko za 2018. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora
vodoprivredu, komunalne djelatnosti,
mi5ljenje odbora.

Ze5ta. struln, upoznala je prisutne sa prijedrogom I. izmjena i dopuna programa potpora
poljoprivredi na podrudju Op6ine pokupsko za 201 g. godinu.

Martina Popovdi6, vijeinica, izraLava nezadovoljstvo razvojem i poticajem poljoprivrede igospodarstva na podrudju op6ine.

Gordana Markuz, daje informacije o dosadasnjem radu konzurtanta op6ine te o prijavama na odredene
projekte.

Predsjedavajuii je zakljudio rrqralu i dao prijedlog I. izmjena i dopuna programa potpora
poljoprivredi na podrudju Opiine pokupsko za 201S. godinu na glaianje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a,. i 4 glasa ,,protiv.. usvojen je prijedlog L izmjena i dopuna
Programa potpora poljoprivredi na podrudju Op6ine pokupsko za20lg. godinu.



Ad. 11. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa utrolka sredstava Sumskog doprinosa za 2018,
godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostorno uretlenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
m'r"s\enje odbora.

Milan Antolovii, vije6nik, istide problem kontrole naplate Sumskog doprinosa.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspraw i dao Prijedlog l. izmjena i dopuna Programa utroika
sredstava Sumskog doprinosa za 2018. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,suzdrZan" usvojen je Prijedlog I. izmjena i dopuna
Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za 201 8. godinu.

Ad. 12. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proraiuna Op6ine Pokupsko za 2018. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Opdinskog vije6a Opiine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Nadelnik kao ovla3teni predlagatelj daje amandman na prijedlog II. izmjena i dopuna
Proradwa za 2018. godinu sukladno Poslovniku Opiinskog vije6a.

Martina Popovdi6, vijeinica, komentira nerealno planiranje proraduna te postavlja pitanje
za5to u materijalima nije dostavljen Plan razvojnih programa.

Na pitanje je odgovorila Zeljka Skrbin.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspra\,u i dao Prijedlog IL izmjena i dopuna Proraduna Opdine
Pokupsko za 2018. godinu na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4,.suzdrZan" usvojen je Prijedlog II. izmjena i dopuna

Proraduna Op6ine Pokupsko za 201 8. godinu.

Ad. 13. Prijedlog Programa gradnje objekata i uretlaja komunalne infrastrukture u Op6ini
Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodopriwedu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
miSljenje odbora.



Nadelnik kao ovlaSteni predlagatelj daje amandmane na prijedlog programa gradnje objekata i
ureclaja komunalne infrastrukture u opiini Pokupsko za 2019. godinu sukladno poslovniku
Opiinskog vijeia

Martina Popovdii, vije6nica, iznosi svoj komentar na predmetnu todku dnevnog reda.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Programa gradnje objekata i uredaja
komunalne infrastrukture u Op6ini Pokupsko za2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUiAK: Sa 6 glasova ,,2a", 3 ,.protiv" i 1 ,,suzdrZan" usvojen je prijedlog programa
gradnje objekata i ureilaja komunalne infrastmkture u Op6ini Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 14. Prijedlog Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrutiu Opdine
Pokupsko u 2019. godini

Predsjedavaju6i je otvodo raspravu.

Martina Popovdid, vije6nica, postavlja pitanje vezano uz Program odrZavanja komunalne
infrastrukture.

Na pitanje je odgovorila Gordana Markuz.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Programa odrZavanja komunalne
infrastrukture na podru ju Op6ine Pokupsko u 2019. godini na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,suzdrZan" usvojen je prijedlog programa odrZavanja
komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine Pokupsko u 2019. godini.

Ad. 15. Prijedlog Programa potpora poljoprivredi na podruiju Op6ine Pokupsko za 2019.
godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
miSljenje odbora

Martina Popovdii, vijednica, daje svoj komentar na navedenu todku dnevnog reda.

Gordana Markuz daje obrazloZenje na komentar vije6nice Popovdid.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Programa potpora poljoprivredi na podrudju
Op6ine Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,suzdrtan" usvojen je Prijedlog Programa potpora
poljoprivredi na podrudju Op6ine Pokupsko za 2019. godinu.

a'



Ad. 16. Prijedtog Programa utrolka sredstava naknade za zadrLavanie nezakonito izgradenih

zgrrdt tt prostoru za 2019. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspraw.

BoZidar Sestak je u ime Odbora
vodoprivredu, komunalne djelatnosti,
mi5ljenje odbora.

za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,

prostomo uredenje i za5titu okoli3a iznio pozitivno

Nadelnik kao ovlaSteni predlagatelj daje amandmane na pdjedlog Progtama utro5ka sredstava

naknade za zadrLatanje nezakonito izgrattenih zgrada u prostoru za2019. godinu sukladno

Poslovniku Opiinskog vijeia.

Martina Popovdi6, vijeinica, traZi informaciju koliko je ostvareno prihoda od naknade za

zadrlavanje nezakonito izgratlenih zgrad a t2017. i 2018. godini.

BoZidar skrinjarii, nadelnik, navodi da 6e se odgovor na postavljeno pitanje dostaviti pisanim

putem.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspfavu i dao Prijedlog Programa utro5ka sredstava naknade za

zadr2avanje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru za 2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,sttzdrLan" usvojen je Prijedlog Programa utro5ka sredstava

naknade za zadrLavanje nezakonito izgradenlh zgrada u prostoru za 2019. godinu na glasanje.

Ad. 17, Prijedlog Programa utroSka sredstava Sumskog doprinosa za 2019. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,

vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okoliSa iznio pozitivno

miSljenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i Prijedlog Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za

2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova,,za" i 4 ,,*zdrLan" usvojen je Prijedlog Programa utro5ka sredstava

Sumskog doprinos a za 2079 . godinu na glasanje

Ad. 18. Prijedlog Programa utrolka sredstava spomeniEke rente za 2019. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Ivan Skender je u ime Odbora za druStvene djelatnosti, socijalnu skrb i mjesnu samoupravu

Op6inskog vijeia Opdine Pokupsko iznio pozitivno mi3ljenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Programa utroika sredstava spomenidke rente

za 2019. godinu na glasanje.
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ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,strzdrLan" usvojen je prijedlog programa utroska sredstava
spomenidke rente za 2019. godinu.

Ad. 19. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Opdine pokupsko za 2019. godinu

Predsj edavajuii je otvorio raspravu.

Ivan skender je u ime odbora za drustvene djeratnosti, socijalnu skb i mjesnu samoupravu
Opiinskog vijeia Op6ine pokupsko iznio pozitlvno mi5ljenje odbora.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao prijedrog programa javnih potreba u kulturi opiinePokupsko za 201 9. godinu na glasanje.

l1KI.-ry'AK: Sa 6 glasova -za" .i.4 ,.stzdrzzrn" usvojen je prijedlog programa javnih potreba ukulturi Op6ine Pokupsko za 2019. godinu.

Ad' 20' Prijedlog Programa javnih potreba u socijatnoj skrbi op6ine pokupsko za 20r9. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Ivan Skender je u ime odbora za dru3tvene djeratnosti, socijalnu skrb i mjesnu samoupravu
Opiinskog vijeia Opdine pokupsko iznio pozitivno miSljenje odbora.

Martina Popovdid, vijednica, postavila je pitanje u vezi programa javnih potreba u socijarnojskbi za 2019. godinu.

Na pitanje je odgovorila Zeljka Skbin.

lredsjelavajuii 
je zakljudio raspraw i dao prijedrog programa javnih potreba u socijalnoj skbiOpiine Pokupsko 2a2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 9 glasova ,,2a,. i 1 ,,suzdrZan 
. usvojen je prijedlog programa javnih potreba u

socijalnoj skrbi Op6ine Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 21. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Op6ine pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavaj u6i je otvorio rasprar.u.

Ivan Skender je u ime odbora za drustvene djelatnosti, socijalnu skb i mjesnu samoupravu
Opiinskog vijeia Op6ine Pokupsko iznio pozitivno miiljenje odbora.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao prijedlog programa javnih potreba u sportu op6ine
Pokupsko za 2014. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 7 glasova ,,2a,, i 3 ,.st,,drLan,, usvojen je prijedlog programa javnih potreba u
sportu Op6ine Pokupsko za 2019. godinu.



Ad. 22. Prijedlog Programa javnih potreba u Skolstvu Opdine Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavaju6i je oworio raspra\.u.

Ivan Skender je u ime Odbora za druStvene djelatnosti, socijalnu skb i mjesnu samoupravu
Opiinskog vijeia Op6ine Pokupsko iznio pozitivno mi5ljenje odbora.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspra\u i dao Prijedlog Programa javnih potreba u Skolstvu Op6ine
Pokupsko za 201 9. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 3 ,,stzdrian" jednoglasno je usvojen Prijedlog Programa
javnih potreba u Skolstvu Opiine Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 23. Prijedlog Proraiuna Op6ine Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Opiinskog vijeia Opdine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Nadelnik kao ovla5teni predlagatelj daje amandman na pdjedlog Proraduna za 2019. godinu
sukladno Poslovniku Opdinskog vijeia

Martina Popovdid, vijednica, daje komentar na navedenu todku dnevnog reda te poziva
prisutne vijeinike da ne glasaju za proradun Opdine Pokupsko za 2019. godinu.

Predsjedavajuii je zakljudio raspra\.u i dao Prijedlog Proraduna Opiine Pokupsko za 2019. godinu
na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,protiv" usvojen je Prijedlog Proraduna Op6ine
Pokupsko za 2019. godinu.

Ad. 24. Prijedlog Odluke o izvrienju proratuna Opdine Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Opdinskog vijeia Opdine Pokupsko iznio
pozitivno mi5ljenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o izvr5enju proraduna Opiine
Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,protiv" usvojen je Prijedlog Odluke o izvrienju
proraduna Op6ine Pokupsko za 2019. godinu.
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Ad. 25. Prijedlog odluke o rasporedivanju sredstava za financiranje politiikih stranaka i

ilanova izabranih s liste grupe biraia zastupljenih u op6inskom vije6u op6ine Pokupsko za

2019. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovio je u ime odbora za financije op6inskog vijeia op6ine Pokupsko iznio

pozitivno mi5ljenj e odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog odtuke o rasporedivanju sredstava za

financ"iranje potUlUn stranaka i dLnova izabranih s liste grupe birada zastupljenih u Op6inskom

vijeiu Op6ine Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

7AKLJU|AK: Sa 6 glasova ,.2a" i 4,.suzdrZan" usvojen je Prijedlog odluke o rasporedivanju

sredstava za financiranj-e politid[ih stranaka i dlanova izabranih s liste grupe birada zastupljenih u

Op6inskom vije6u Op6ine Pokupsko za 2019. godinu'

Ad. 26. Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima

Predsjedavaju6i je otvorio raspralu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodalski razvoj, poljodjelstvo, 
_ 

Sumarstvo,

,oaop.iu."au, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okoli5a iznio pozitivno

miSljenje odbora.

Andrea Martinovi6 upoznala je prisutne sa Prijedlogom odluke o komunalnim djelatnostima.

Martina Popovdi6, vijeinica, navodi da se dlanak 4' stare Odluke o komunalnim

djelatnostima, gdje je pisaio da se prijevoz putnika obavlja ugovorom o koncesiii.

;l;;tj;;i;, t" ,]udu uz. da javni prijevoi putnika pripada kategoriji komunalnih djelatnosti

ioie. t goruotih druStava koiima .;e osnivad opdina Pokupsko. Postavlja pitanje. koji je

i"ri"g i""ptl:*oz putnika viie nije djelatnost temeljem ugovora o koncesiji nego djelatnost

koja ie obavljaju putem Komunalnog poduze6a Pokupsko'

BoZidar Skinjari6, nadelnik, navodi da 6e se odgovor na postavljeno pitanje dostaviti pisanim

putem.

Predsjedavajuci je zakljudio raspfavu i dao Prijedlog odluke o komunalni.m djelatnostima na

glasanje.

7AKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,za-,,3 ,,s,drian" i 1 .,protiv" usvojen je Prijedlog odluke o

komunalnim djelatnostima.
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*.27. Prijedtog odtuke o komunatnom redu

/ Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora
vodopriwedu. komunalne djelarnosti,
miSljenje odbora.

BoZidar Sestak je u ime Odbora
vodoprivredu. komunalne djelatnosti,
miSljen je odbora.

za 
.gospodarski . ruzvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,

prostomo uredenje i zaStitu okoliSa iznio pozitivno

Andrea Maftinovii upoznala je prisutne sa prijedlogom odluke o komunarnom redu.

Martina Popovdd, vijeinica, zatrazila je obrazroLenje bitnih stavki koje su se promijenire u odnosu naproilu Odluku o komunalnom redu.

H.];:*:.."'""'r, 
vijecn ik. postavrja pitanje nadelniku o postavrjanju tabre na uraz u mjesto pokupski

BoZidar Skrinjari6, nadelnik, odgovara na piranje.

Predsjedavajuii je zakljudio raspraw i dao prijedrog odluke o komunalnom redu na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova.,za,, i 4 ,,suzdrLan, usvojen je prijedlog Odluke o komunalnom redu.

Ad. 28. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

_-za .gospodarski .ruzvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
prostomo uredenje i zaStitu okoliSa iznio pozitivno

Andrea Martinovi6 upoznalaje prisutne sa prijedrogom odruke o komunalnom doprinosu.

y^T:'rrl kao, ovtasteni precrragatelj daje amandman na prijedlog odluke o komunalnomdopnnosu. sukladno poslovniku Opiinslog vijeia.

ffi;o*u.iuu' 
je zakljudio raspravu i dao prijedlog odtuke o komunalnom doprinosu na

ffi5:1Y"^"'Sa 
6 glasova ,,za" i 4,,suzdrZan" usvojen je prijedrog odluke o komunarnom

Ad. 29. Prijedlog Odluke o zakupu poslovnog prostora

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

i::"1,ffiH:l:""il;: odbora za financije op6inskog vijeia opiine pokupsko iznio

Gordana Markuz, upoznaraje prisutne sa prijedrogom odluke o zakupu poslovnog prostora.
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Martina Popovdii, vije6nica, postavlja pitanje o funkcioniranju djedjeg vrti6a.

Na pitanje je odgovorila Gordana Markuz.

Predsjedavajuii je zakljudio rasplaw i dao Prijedlog Odluke o zakupu poslovnog prostora na
glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa glasova 10 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o zakupu
poslovnog prostora.

Ad.30. Prijedlog Odluke o sufinanciranju umjetnog osjemenjivanja goveda na podruiju Op6ine
Pokupsko za 2019. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspra\.u.

Josip Marekovi6 je u ime Odbora za financije Opiinskog vijeia Opdine Pokupsko iznio
pozitivno mi3ljenje odbora..

Martina Popovdii, vije6nica, daje komentar na predmetnu todku dnevnog reda.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o sufinanciranju umjetnog
osjemenjivanja goveda na podrudju Op6ine Pokupsko za 2019. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 10 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o sufinanciranju
umjetnog osjemenjivanja goveda na podrudju Opiine Pokupsko za 2019. godinu.

Ad.3l. Prijedlog Godi5nje analize stanja Sustava civilne za5tite na podrutju Op6ine Pokupsko,
te Zakljuiak o prihva6anju godiSnje analize stanja sustava civilne za5tite na podruiju Opdine
Pokupsko

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo"
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
miSljenje odbora.

Andrea Martinovi6, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Godi5nje analizu stanja Sustava civilne
za5tite na podrudju Opiine Pokupsko, te Zakljudkom o prihvaianju godi5nje analize stanja sustava
civilne za5tite na podrudju Opiine Pokupsko.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Godi5nje analize stanja Sustava civilne
zastite na podrudju Opiine Pokupsko, te Zakljudak o prihva6anju godiSnje analize stanja sustava
civilne za5tite na podrudju Op6ine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ..stydrLan" usvojen je Prijedlog Godi5nje analize stanja
Sustava civilne zaitite na podrudju Opdine Pokupsko, te Zakljudak o prihva6anju godi5nje analize
stanja sustava civilne za5tite na podrudju Opiine Pokupsko.



Ad. 32. Prijedlog Godilnjeg plan razvoja sustava civilne zaltite za podruije Op6ine Pokupsko s

financijskim uiincima za razdoblje 2019.-2021. godine, te Zakljuiak o prihvadanju Godi5njeg
plana razvoja sustava civilne zaitite za podruije Op6ine Pokupsko s financijskim utincima za
razdoblje 2019,-202 1. godine

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostorno uredenje i zaStitu okoli5a iznio pozitivno
mi5ljenje odbora.

Martina Popovdii, vije6nica, postavlja pitanje o predmetnoj todki dner.nog reda.

Bo2idar Skrinjarii. nadelnik. navodi da ce se odgovor na postavljeno pitanje dostaviti pisanim
putem.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspraru i dao Prijedlog GodiSnjeg plan razvoja sustava civilne za5tite
za podrudje Op6ine Pokupsko s financijskim udincima za razdoblje 2019.-2021. godine, te Zakljudak o
prihva6anju Godi5njeg plana razvoja sustava civilne zaitite za podrudje Op6ine Pokupsko s

financijskim uiincima za razdoblle 2019.-2021. godine na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,suzdrlarl" usvojen je Prijedlog Godi5njeg plan razvoja
sustava civilne zaitite za podrudje Op6ine Pokupsko s financijskim udincima za razdoblle 2019.-2021.
godine, te Zakljudak o prihvadanju Godilnjeg plana razvoja sustava civilne za5tite za podru6je Opiine
Pokupsko s financijskim udincima za razdoblje 2019.-2021 . godine.

Ad.33. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obraiun plada sluZbenika i
narnjeltenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Op6ine Pokupsko

Predsj edavaj u6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za hnancije Opiinskog vijeia Opiine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Gordana Markuz, upoznala je prisutne sa Odlukom o izmjenama i dopunama Odluke o
koeficijentima za obradun pla6a sluZbenika i namjeitenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opiine
Pokupsko.

U raspravi o predmetnoj todki sudjelovali su vije6nici Ivan iunovi6 i Martina Popovdi6 te Gordana
Markuz.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o
koeficijentima za obradun plaia sluZbenika inamje5tenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opiine
Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" i 2 ,,suzdrZan" usvojen je prijedlog Odluke o izmjenama i

dopunama Odluke o koeficijentima za obradun pla6a sluZbenika i namjeitenika u Jedinstvenom
upravnom odjelu Opdine Pokupsko



Ad. 34. Priiedlog Odluke o davanju kratkoroine pozajmice trgovaikom drultvu
KOMUNALNO GOSPODARSTVO POKUPSKO d.o.o.

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Op6inskog vije6a Opiine pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

BoZidar Skrinjari6, nadelnik, upoznao je prisutne sa Prijedlogom Odluke o davanju katkorodne
pozajmice trgovadkom dru5tvu KOMUNALNO GOSPODARSTVO POKUPSKO d.o.o.

Martina Popovii6, vijeinica, daje komentar na predmetnu todku dnevnog reda.

Ivan iunovi6, vije6nik, daje komentar na predmetnu todku dnevnog reda.

BoZidar Skrinjarii, nadelnik, daje obrazloZenje na prethodne komentare navedenih vijednika te na
zahtjev vijeinika Ivana eunoviia navodi da 6e se analiza poslovanja toplane zadnjih godinu dana,
odnosno KGP-a, dostaviti pisanim putem.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o davanju katkorodne pozajmice
trgovadkom dru5tvu KOMUNALNO GOSPODARSTVO POKUPSKO d.o.o. na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a", 3 .,protiv" i 1 ,,suzdrZan" usvojen je prijedlog Odluke o
davanju kratkorodne pozajmice trgovadkom druitvu KOMUNALNO GOSPODARSTVO
POKUPSKO d.o.o.

Ad. 35. Priiedlog Odluke o raspisivaniu natjeitia za izbor i imenovanje ravnatelja/ice Opdinske
knjiZnice Pokupsko s Javnim natjeiajem za izbor i imenovanje ravnatelja/ice Opdinske
knjiinice Pokupsko

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Miroslav Lukinii je u ime Odbora za izbor i imenovanja Opdinskog vijeda Opdine Pokupsko
iznio pozitivno miSljenje odbora.

Gordana Markuz, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Odluke o raspisivanju natjedaja za izbor i
imenovanje ravnatelja./ice Op6inske knjiZnice Pokupsko s Javnim natjedajem za izbor i imenovanje
ravnatelja./ice Opiinske knjiZnice Pokupsko.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspraw i dao Prijedlog Odluke o raspisivanju natjedaja za izbor i
imenovanje ravnatelja,/ice Opdinske knjiZnice Pokupsko s Javnim natjedajem za izbor i imenovanje
ravnatelja,/ice Op6inske knjiZnice Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 9 glasova ,,2a" i I ,,suzddan" usvojen je Prijedlog Odluke o raspisivanju
natjedaja za izbor i imenovanje ravnatelja/ice Op6inske knjiZnice Pokupsko s Javnim natjehjem za
izbor i imenovanje ravnatelja./ice Op6inske knjiZnice Pokupsko.



Ad. 36. Prijedlog Odluke o imenovanju vriitelja duinosti raynatelja Op6inske knjiinice
Pokupsko

Predsj edavaj uii je otvorio raspravu.

Miroslav Lukinii je u ime Odbora za izbor i imenovanja Op6inskog vijeda Op6ine Pokupsko
iznio pozitivno mi5ljenje odbora.

BoZdar Skrinjarii, nadelnik, daje komentar na predmetnu todku dnevnog reda.

Predsjedavajuii je zakljudio raspraw i dao Prijedlog Odluke o imenovanju vr5itelja duZnosti
ravnatelja Op6inske knjiZnice Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 10 glasova ,,za ' jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o imenovanju
vrSitelja duZnosti ravnatelja Op6inske knjiZnice Pokupsko.

Ad. 37. Aktualni sat

Vije6nici Ivan Skender i Ivan iunovii te nadelnik BoZidar Skinjari6 komentiraju Odluku o
mikoprijevozu na podrudju Opiine Pokupsko.

Martina Popovdi6, vije6nica, postavlja pitanje o novom cjeniku Eko flora.

Na pitanje je odgovorila Gordana Markuz

Sjednica Opiinskog vijeda Opiine Pokupsko zaklj udena je u l3:50 sati.

KLASA: 021-05 / 18-01 107

URBROJ: 238-22-1-18-7
Pokupsko, 14.09.2018.

Zapisnidar

/ilr/'tr,r'^6'
Andrea Martinovi6, mag.nov.


